
29 684 Waddenzeebeleid

Nr. 76 BRIEF VAN DE MINISTER VAN LANDBOUW, NATUUR EN
VOEDSELKWALITEIT

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 18 september 2009

Bijgaand stuur ik u het antwoord op de vraag, gesteld door het lid Jacobi
(PvdA) over de Wadpierenproblematiek.

Er is geen aangescherpte regelgeving op grond van de Natuurbescher-
mingswet 1998 die vraagt om het terugbrengen van vier naar twee pieren-
winbedrijven.
De provincie Noord-Holland is het bevoegd gezag voor wat betreft de
vergunningverlening op grond van de Natuurbeschermingswet 1998.

In de Waddenzee zijn momenteel drie pierenwinbedrijven actief. Eén
overweegt te stoppen als hiervoor een financiële tegemoetkoming tegen-
over staat. Een bijdrage zou echter aangemerkt kunnen worden als onge-
oorloofde staatssteun. Daarnaast acht ik ook beleidsmatig geen reden
aanwezig om in een financiële tegemoetkoming te voorzien omdat het
beleid van het Rijk al sinds 1988 is gericht op het op termijn beëindigen
van de mechanische pierenwinning in de Waddenzee. Dit is in de pkb
Derde Nota Waddenzee bevestigd.
Bovendien zouden er door een bijdrage te verlenen verwachtingen
worden gewekt naar de overgebleven twee pierenwinbedrijven.
LNV heeft voor het gestelde probleem derhalve geen directe oplossing.

De minister van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit,
G. Verburg
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